

Gundsømagle Landsbyråd

Bestyrelsesmøde mandag d. 28. januar 2019 kl. 18:30 í

Deltagere:	Palle, Flemming, Asger, Karin, Erik, Steen, Stine, Lene, Mariann
Fravær:	Birthe

Dagsorden/Referat:

Emne:	Opfølgning/ ansvarlig
1) Valg af ordstyrer Erik	
2) Valg af referent Mariann	
3) Opfølgning på referat fra sidste møde Førrige møde: 14. nov. 2018 Ingen kommentarer.	
4) Orientering fra formanden <ul style="list-style-type: none">♥ INFO-standeren - nye plaststykker er indkøbt! Nu mangler vi bare lys i toppen! Og opsætning af tavle med Årets borgere♥ Ny app "MIN LANDSBY" blev præsenteret i TV "I Løvens Hule". Palle har rekvireret INFO - og undersøger, om det kan være aktuelt for os. Evt. kan den bl.a. afløse "Byens Kalender".♥ Fælles Workshop for alle bestyrelses-medlemmer af Landsbyråd i Roskilde Kommune. Palle har været til møde herom - og det er besluttet at afholde den første Workshop torsdag d. 28. marts på Ågerup Bibliotek. Der vil være indlæg fra Gundsømagle, Ågerup og Svogerslev - samt spændende gruppearbejde.♥ Borgmester Joy Mogensen er i den varme stol d. 12. februar på Spraglehøjgård! Alle, der har relevante indspark til borgmesteren, opfordres til at møde op.♥ Vi har fået ny nabo i Bycenteret: Isabella Bursche. Der er givet en lille velkomstgave.♥ Bank skiftet! Erik og Palle har været i AL-bank i Jyllinge! Projektet er sat lidt i bero.♥ Grunderejerforeningen Holmehøj (v/Michael Mosbæk) har rettet henvendelse om at låne vores lokale til deres bestyrelsesmøder. Palle ser positivt på dette. Men selvfølgelig kun, hvis det kan koordineres med vores egne møder. <p>Ref.:</p> <p>Lys i info stander kommer snart. App'en er dyr og vi går ikke videre med denne pt. Fælles Work shop er for alle bestyrelsesmedlemmer. Noter datoen og mød op. Der vil være indlæg, bla. erhvervsnetværk, omfartsvej ved Tjæreby. Mange fælles emner at samles om, der indbydes til Gruppearbejde. Udlån af lokale: det er ok at låne det ud. Hvis mulighed byder sig, kunne der evt. holdes lille indlæg om GLR ved diverse grundejerforeningens generalforsamling, specielt GF Holmehøj.</p>	Flemming

<p>5) Generalforsamlingen 26. marts i Forsamlingshuset Palle har tilskrevet Esben Danielsen - og spurgt om han vil holde et oplæg om Frivillighed mv. Palle foreslår at der nedsættes et lille udvalg til at planlægge Generalforsamlingen nærmere. Der er plads til yderligere ildsjæle i bestyrelsen - Er der relevante emner?</p> <p>Ref. : ED, direktør i Lokale og Anlægsfonden, holder ca. halv times oplæg om frivillighed. Emne kan være: hvordan fastholder man frivillige i arbejdet ? Alle bedes komme med input til dette oplæg. Dagsorden er stort set færdigudarbejdet. Pkt. på dagsorden ved næste bestyrelsesmøde (19.feb. 2019): hvad skal størrelse af medlemskontingent være ? Palle, Erik, Karin fortsætter planlægningen. Vi mangler folk til bestyrelsen, hvor vi skal være 7-15 personer. Kender du nogle ildsjæle ? Stine og Asger stiller ikke op. Flemming giver besked i februar.</p>	<p>Alle</p> <p>Palle</p>
<p>6) Vores KONTOR i Bycenteret Vi har ikke nogen rengøringshjælp pt.? Formanden opfordrer torsdagsvagten til at støvsuge - og rydde op - indtil videre. Skal torsdags vagterne fortsætte som hidtil? Oplæg fra Karin er udsendt til alle til drøftelse her på mødet.</p> <p>Ref. : Der kan evt. skrives en check liste til brug for udlån af lokalet, bla. aflever opryddet, sluk kaffemaskine osv. Vi har ikke pt. en serviceassistent, vi skal selv holde lokalet i orden. Opsætning af flag, kender Flemming nogle friske unge mennesker ? Torsdagsvagter: Frem til sommerferien prøver vi med åbent den første torsdag i måneden. Palle informerer medlemmer via mail.</p>	<p>Alle</p> <p>Flemming</p> <p>Palle</p>
<p>7) Nyt LOGO til Landsbyrådet! (Herunder ny hjemmeside v/ Asger) Vores nye LOGO er vedtaget. Nu skal det blot ind på den nye hjemmeside, der er under udarbejdelse! Herudover skal der laves nyt brevpapir, fakturaskebelon og side-2 papir! Er der nogen, der lyst til at lege med denne opgave?</p> <p>Ref. : Jimmie Røldal skal komme med oplæg til vores hjemmeside. Nyt logo på brevpapir, Mariann kigger på opgaven.</p>	<p>Mariann</p>
<p>8) Forretningsorden og kommissorier Fremlæggelse af de grupper's kommissorier, der endnu ikke er færdige og godkendt.</p> <p>Ref. : Byfest mangler, Flemming kommer med den for 2019 Alle skal lægges ind på eksisterende hjemmeside.</p>	<p>Flemming</p> <p>Palle</p>
<p>9) Økonomi og medlemmer v/Erik Status på økonomi og medlemmer. 424 har betalt pt. for 2018</p> <p>Præsentation af regnskabet 2019 og budgettet for 2020. Senest på næste møde skal det vedtages - med de enkeltes gruppers forslag til BUDGET!</p>	

Udlejning af vores 2 "store telte". Retningslinier og regler for udlejning! Skal vi overhovedet tilbyde udlejning af teltene?

Nyanskaffelser:

Formanden foreslår at vi sammen med Kulturforeningen "Hanebjælken" overtager AOF Gundsø's store kopimaskine. (Laserprinter) Den kostede for 2 år siden 22.000 kr Er nu nedskrevet til kr. 8000,-. En halvpart vil således koste os **kr. 4000,-**

Formanden har tilmeldt sig et WordPress-kursus! 4 lektioner a' 2 timer! For bedre at være beredt på at kunne lave små ændringer/tilretninger i vores kommende nye hjemmeside. Han søger om godtgørelse for udgiften **Kr. 350,-**, da kurset kun er taget ifm. arbejde for Landsbyrådet.

Ref.:

Tilskud til scaterbane, byfest, jazz tilskud er indsat på kontoen.

Scaterudvalg skal nedsættes. For at få indsigt i økonomien i projektet, vil Erik gerne være med i dette udvalg.

Erik gennemgik dokumenter tilsendt foreningen til kommentering via ebox.

Ingen kommentarer hertil.

Erik har udarbejdet budget. Kommentarer hertil sendes til Erik.

Brug af telte er kun i Landsbyråd regi. Det vil være for krævende opgave at administrere udlån.

Vi køber en halvpart af kopimaskine. Der udarbejdes en aftale med Else Manley om placering, brug, udlån, vedligeholdelse mv.

Palle på WordPress kursus.

Alle

10) Kort status fra de eksisterende grupper siden sidst:

Trafik- og trafikikkerhed v/Asger

Der har været afholdt møde d. 22. januar.

Forslag: Bestil en betjent - kunne det være noget for Gundsømagle?:

<https://politi.dk/bestil/bestil-en-betjent>

Ref.:

Event i november ok.

Hejnstrupkrydset blev debatteret. Trafikalt forekommer det bedre sikret

Glatte veje: Ved busstop, er det kommune eller grundejerforening, der skal bekæmpe ? Ved Bycenter, Jarl kontakter ejer.

Fartkontrol kan bestilles, feks. på Piledyssen, Hovedgaden. Der har tidligere været fartkontrol på Holmevej. Vi kan alle komme med en henvendelse herom til politi.

Opgaver i trafikgruppen kunne være:

600S gennem byen, hvornår kommer det?

Flere 217 afgang ønskes.

OBS på Motorvej ring 5 og FR.sundsmotorvejen

BYFEST v/Flemming

Der er afholdt det første planlægningsmøde d. 16. januar. Og en møderække for foråret er fastlagt.

Det er aftalt at Landsbyrådets 10. BYFEST afholdes efter samme koncept som de øvrige år, men med øget vægt på god underholdning.

Fra næste år lægges der op til at andre foreninger kan indgå i arbejdet, gerne via en selvstændig forening "Gundsømagle Byfest".

Ref.:

Der er ekstra penge til underholdning. Der er ønske om, at andre foreninger deltager i tilrettelæggelse og afholdelse af byfesten. Der savnes flere frivillige, ca. 10-20 personer. Kan der også gøres brug af det dyre telt om fredagen ? Forskellige underholdningsmuligheder undersøges, Musikfællesskabet i

Roskilde, diskotek Powerlight, Jyllinge Underholdningsorkesteret ? Har du ideer, så sig til.

Spørgsmål fra diverse foreninger - om betingelser for at deltage i at arrangere byfesten - mangler besvarelse. Spørgsmålet forventes besvaret ved næste Byfestgruppen møde d. 13.feb. 2019.

Jazz-udvalg v/Erik og Palle

Der er hyret musik til de 2 koncerter i 2019:

Pinsejazz:: Norbert Susemihl Joyful Gumbo (Musikken spænder meget bredt, dog med vægt på New Orleans stilen)

Sensommerjazz: Jazz Steps Band (Ungarsk livligt orkester fra Budapest - arrangeret i samarbejde med Jørgen Christensen, Slangerup/Snake City)

Kontrakterne på de 2 orkestre er under udarbejdelse - samlet pris 26.000 kr.

Ref.:

Der skal gang i engagering af frivillige.

Event/Kulturdvalg/Bibliotek v/Birthe

Lene Martinsen (organist) vil gerne ind i gruppen.

Ref.:

Gruppen finder ud af, hvornår de skal mødes.

Der er i gennemsnit 20 deltagere hver gang.

Lene drøfter med biblioteket om fordeling af indtægter/udgifter ved disse foredrag skal justeres. Pt. Dækker Landsbyrådet hver gang en mindre gave til foredragsholder, mens bibliotek giver kaffe/kage og indkasserer entré-indtægten på 25kr pr. deltager.

Lene

Natur- og stier v/Steen

Omtalen i bladet om en natur-ildsjæl har givet pote:

Karin Rosenberg Engelbrecht har meldt sig på banen!

Der er nu informeret om projekt GRÆSNINGSFORENING på Facebook og på hjemmesiden. Vi afventer og ser hvor stor interessen er. Projektet er startet af Christian Andersen, Gundsømagle og støttet af Roskilde Kommune v/konsulent Lise Hoffmeyer.

Ref.:

Gruppen skal samles. Græsningslaug kan organiseres på flere måder. Se også fb. for invitation til deltagelse i laug.

En evt. ridesti skal ridefolk selv vedligeholde.

UNGE-gruppe v/Birthe

Skaterprojektet - Vi vandt Landsbyprisen og 100.00 kr.

Projektet kan gå i gang! Pengene er modtaget!

Der skal snarest nedsættes en projektgruppe med deltagelse af Landsbyrådet, Margretheskolen og nogle af skater-drengene.

Vi har fået en kontaktperson i Roskilde Kommune: Christina Bakkegaard.

Referat:

Birthe er i gang med at undersøge, hvem der skal være medlem ad "scatergruppen" og bedes snarest indkalde til opstart af projekt. Erik, Palle og Birthe deltager fra Landsbyrådets bestyrelse.

Birthe

Kunst på kontoret v/Birthe

Er der nye kunstnere i sigte?

Ref.:

Birthe har efter mødet oplyst, at ny kunstner pr. 22.feb. 2019 er Dorthe Aggebo.

<p>Fællespisning v/Karin Forventes at forsætte i 2019 - men først fra april måned.</p> <p>Ref. : Der mangler frivillige til opgaven. Især er der mangel på kokke. Det er en udfordring, at holde omkostningerne nede. Der er forslag om, at lave et arrangement ved bålhytten, hvor GLR donerer kul og sælger vand, øl mv., og folk medbringer egen mad til grillen.</p> <p>PR-gruppe v/Palle Bladet udkom sidst i november med et indlagt "tillæg" om Landsbyprisen Der er kommet positive tilbagemeldinger om bladet, men økonomisk kører det ikke helt rundt. Ny udgave af BYENS KALENDER er udkommet i starten af Januar 2019! Landsbyrådet har som vanligt købt en annonce i programmet for Dilletantens forestilling "Vimmervejs". Nogenlunde samme annonce bliver vist i FB-gruppen "Gundsømagle Køb, salg og bytte".</p> <p>Ref. : Nyt blad planlagt til at udkomme i maj.</p>	
<p>12) Eventuelt- og hørt i byen!</p>	
<p>Næste møde er tirsdag d. 19. februar kl. 18:30 Det er i UGE 8 - Vil det betyde at nogen ikke kan deltage? Skal vi skubbe mødet 1 uge frem? Møde i uge 8 fastholdes.</p>	